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Styrelsen i JLB anser att fördelarna med sprutbyte uppväger eventuella nackdelar. Det är av stor vikt att 

enskilda personer som injicerar narkotika har rena sprutor så att spridningen av vissa sjukdomar minskar. Vi 

ser det mest som en hälsofråga. 

Det positiva är också att sjukvården med flera får en plattform för att träffa patienterna i fråga. Möjligheterna 

till motiverande påverkansarbete kan därigenom genomföras och kan ge visst resultat med tiden. 

Behovet av samverkan mellan olika huvudmän och andra aktörer är en viktig förutsättning för att de goda 

intentionerna ska ge ett positivt resultat. JLB deltar med glädje i en sådan samverkan och tror att vi kan 

bidra till en förbättrad kontakt med patientgruppen i fråga. Givetvis kan detta ta sig uttryck i stöttning av 

enskilda individer/familjer i olika skeden men vi tror det ska ske i ett sammanhang där flera aktörer 

samverkar. Att lägga för mycket av ansvaret på en enskild aktör vid komplexa behov känns vanskligt. Men vi 

gör givetvis allt vi förmår i varje given situation. 

Sammanfattning: JLB ser positivt på införande av sprutbytesprogram inom Region JH: 

Med vänlig hälsning 

Roland Sundström 
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